

Dagordning till styrelsemötet 20200402

Närvarande: Anna Samuelsson, Susanne Jonsson, Madelene Forsell
Cathrine Hilmersson, Tina Hultgren, Ola Jonsson och Linn
Engelholm (adjungerande, (Tävlingssektionen & Ungdoms-
sektionen))

Frånvarande: Matilda Syrén & Monika Hällmar.



§1 Mötets öppnande

§2 Val av justerare för mötet

Madelene Forsell

§3 Godkännande av dagordning

§4 Senaste mötesprotokoll

- Tekniska, vatten och avlopp; Första föreläggandet kom 2017, 1 april 2021 så ska det vara åtgärdat. Stor kostnad för föreningen. Anna tar kontakt med förra ordföranden.

-Medlemsregister på Idrott Online: Anna, Ola & Susanne är anmälda till en utbildning 8/4 med Sisu och LOK-stöd.

-Premiera licensryttare: I dag får licensryttare ett schabrak vart 3.e år, 50% avdrag på startavgiften på hemmatävlingar och föreningen står för anmälningsavgiften till lagklasser. Linn har sammanställt önskemål från medlemmar som styrelsen får jobba med framöver.

-Bokningssystemet på hemsidan för de tränare som finns, sladdningar eller om någon vill hyra ridhuset? Linn berättade om hur ett sådant system kunde se ut. Styrelsen ser att det kan finnas ett behov att tydliggöra detta. Vi tittar på ORK's hemsida hur dom byggt upp en variant. Hur tycker de som arrangerar träningarna i dag? LE kollar och återkommer.

-Hur går det med medlemsundersökningen: Styrelsen har fått titta och tycka till om Linns förslag. Linn lägger ut en länk på FB och vår hemsida i april.

-Ansvarig för fyrhjulingen: Madde och Fredrik Forsell hjälper till med service. Anna ser till att det finns bensin. Föreningen tar ut ett bensinkort.

-Sladdning av ridhus. Fick vi någon som var intresserad? Nej. Men just nu så ser styrelsen, i samråd med de som sladdar, att det finns ett behov att sladda 2 gånger i veckan och 1 gång i helgen och det löser dom.

-Hur ska vi jobba vidare med vår värdegrund: Viktigt att medlemmarna blir sedda.

-Planering för arbetsdag planeras på hästägarmöte.

§5 Ekonomi

-Kassören är i fas med bokföringen som har tagits över.

-Beläggningen i stallet behöver bli bättre. Vad gör vi? Vi måste annonsera! Kan vi locka med något? Förslag från styrelsen 2 månadsfria hyror, Cathrine annonserar på Hästnet, FB och vår hemsida.

-Elkostnaderna är höga. Där får styrelsen fundera vidare.

-Föreningsbidrag är sökt.

-LOK-stödsersättning har kommit på 1500 kr.

-En Index-uppräknning ska göras för stallhyrorna: 1 september varje år så ska hyrorna indexregleras. (1,61%) Kassören räknar på hur mycket som ska höjas och gör en allmän reglering.

-Hur ska vi hantera inköp och betalkort: Vi ska alltid ta kvitto! Föreningen har ett betalkort för att slippa lägga ut egna pengar.

§6 COVID -19

-Styrelsen gjorde riskanalys på käpphästhoppningen.

-Planscher och anvisningar finns hur vi förhåller oss på vår anläggning.

-Inga nya sammankomster planeras!

-Vi följer Folkhälsomyndighetens rekommendationer.

-Ska vi ha fysiska möten i styrelsen?

-Vi borde ha en handlingsplan, en krisplan, för de scenarier som kan bli.

Styrelsen börjar tänka kring detta. Tidigare dokument som finns uppsatta gäller till dess.

§7 Idrottonline

Anna, Ola & Susanne är anmälda till en utbildning 8/4 med Sisu och LOK-stöd.

§8 Hur ska vi kommunicera i styrelsen då det dyker upp "akuta " ärende?

Sekreteraren tittar på en Google groups som ett alternativ.

§9 Inbjudan till Smålands Ridsportförbundets årsmöte 15 juni. Representant?

Vi återkommer till den punkten.

§7 Medlemmar

18 februari 2020 var det 77 medlemmar

§8 Rapporter och skrivelser från:

Hästägarna

1) Angående boxstorlekarna

Styrelsen tar ställning till om ifall boxarna ska mätas om, och på vilket sätt hyrorna ska sättas. Tillsvidare gäller satta hyror.

2) Dyr el

Förslag på LED-lampor i stallet och att ta bort den automatiska tändningen i ridhuset då det tänds av sig självt.

Anna tar frågan vidare.

3) Löshoppning

Önskan om att få löshoppningstid inlagd i schemat, förslag på tid var en helgdag mellan 8:00-9:00.

Styrelsen tar beslut nästa möte.

Tävlingssektionen

-En alternativ P&J, öppen bana. Tävlingssektionen mailar upplägget så gör styrelsen en riskanalys. Därefter tas beslut.

-Pay & Ride som är mycket uppstrukturerad går att anordna. TJ dömer max 8 ekipage. Tävlingssektionen mailar upplägget så gör styrelsen en riskanalys. Därefter tas beslut.

-Den lokala dressyren som vi skulle haft 11 maj är flyttad till 14 juni. Vi avvaktar och ser.

-Tävlingssektionen har beställt rosetter som kassören räknar ut ett pris på, vad vi ska ta.

Ungdomssektionen

-Förslag finns på kapphäst-cup i juni. Ungdomssektionen mailar upplägget så gör styrelsen en riskanalys. Därefter tas beslut.

-Förslag finns på en påsk aktivitet. Ungdomssektionen mailar upplägget så gör styrelsen en riskanalys. Därefter tas beslut.

Medlemmar

Inga rapporter och skrivelser

§9 Övriga frågor

-Kontraktet: Hästägarna har olika kontrakt. Styrelsen tar upp frågan nästa möte.

§9 Åtgärdslistan

Vad behöver åtgärdas	Beskrivning	Vem ansvarar	Kostnad	Åtgärdat
Gödselpatta				
Stallets skick				
Underhåll sarg				
Kontakt med LF	Lysrör och vattenberedare			
Harven	Nya harvpinnar	Ola		
Belysningen i ridhuset	Hög elförbrukning	Anna		
Belysning i stallet	Hög elförbrukning			

§9 Nästa möte: 16 april 18:00

§10 Mötets avslutande



Ordförande Anna Samuelsson



Justerare Madelene Forsell